
သတင္းစာစဥ္
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

အမွတ္ (၄၀)၊ ေအာက္တုိဘာ ၃ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

စက္တင္ဘာ ၁၉၊ ၂၀၁၇

မြန္ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္အစည္အေဝး 
၌ ျပည္နယ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးထြန္းမင္း 
ေအာင္(ေပါင္-၁) က Long Life ကုမၸဏီမွ 
ကိုယ္ပိုင္တည္ေဆာက္ထားေသာ ဆိပ္ 
ကမ္းအတြက္ လစဥ္ေပးသြင္းထားေသာ 
အခြန္အခ မည္မွ်ရရွိထားသည္ကို ေမးျမန္း 
ရာတြင္ အစိုးရသစ္လက္ထက္တြင္ မြန္ 
ျပည္နယ္ဆိပ္ကမ္း နယ္နိမိတ္အတြင္းရွိ 
လုပ္ငန္းလုပ္ကိုင္ခြင့္ကုမၸဏီမ်ားက ျပည္ 
နယ္အစိုးရအဖြဲ႔ထံ အခြန္အခေပးသြင္း 
ထားျခင္းမရွိေသးေၾကာင္း ျပည္နယ္ 
စိုက္ပ်ဳိးေမြးျမဴေရးႏွင့္ ပို႔ေဆာင္ဆက္သြယ္ 
ေရးဝန္ႀကီးဦးထြန္းေဌးက ေျဖၾကားသည္။

ယင္းအျပင္ ဦးထြန္းမင္းေအာင္က ''မြန္ 
ျပည္နယ္က ဆိပ္ကမ္းေတြ ပုဂၢလိက 
လုပ္ငန္းရွင္ကို ငွားရမ္းလုပ္ကိုင္ခြင့္ျပဳတဲ့ 
ေနရာမွာ ဘယ္ဥပေဒေတြ၊ နည္းဥပေဒေတြ 
နဲ႔ လုပ္ကိုင္ခြင့္ျပဳေနသလဲ၊ လုပ္ကိုင္ခြင့္ရ

တဲ့ကုမၸဏီေတြကိုလည္း ျပည္နယ္အစိုးရ 
အဖြဲ႕က ဘယ္လိုၾကပ္မတ္ထိန္းေက်ာင္းေန 
သလဲ။ ေနာက္ သူတို႔ေတြဆီကေန အခြန္ 
အခေကာက္ခံရရွိမႈအေျခအေနကို သိလိုပါ 
တယ္""ဟု ဆက္စပ္ေမးခြန္းမ်ား ေမးျမန္းခဲ့ 
ရာ ယင္းေမးခြန္းမ်ားကို လႊတ္ေတာ္တြင္း 
မွာပင္ ႏႈတ္ျဖင့္ၾကဳိးစားေျဖေပးရန္ လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒ေဒၚတင္အိက တိုက္တြန္းခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္သည္။ 

မြန္ျပည္နယ္၊ ျမန္မာ့ဆိပ္ကမ္းအာဏာ 
ပိုင္၏ ဆိပ္ကမ္းနယ္နိမိတ္အတြင္း၌ လုပ္ 
ငန္း၊ လည္ပတ္လုပ္ကိုင္ေနေသာ ပုဂၢလိက 
ဆိပ္ကမ္းမရွိေသးေၾကာင္း၊ ဆိပ္ကမ္းနယ္ 
နိမိတ္အတြင္း တည္ေဆာက္ဆဲ ပုဂၢလိက 
ဆိပ္ကမ္းတစ္ခုအား ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ 
၏ ကြပ္ကဲမႈျဖင့္ ျပည္နယ္စည္ပင္သာယာ 
ေရးအဖြဲ႕ႏွင့္ပုဂၢလိကလုပ္ငန္းရွင္တို႔ စာခ်ဳပ္ 
ခ်ဳပ္ဆို၍ တည္ေဆာက္ေရးလုပ္ငန္းမ်ား 
လုပ္ကိုင္ေဆာင္ရြက္လ်က္ရွိေၾကာင္း၊ လုပ္
ငန္းလုပ္ကိုင္ခြင့္ရကုမၸဏီမ်ားကို ၎ဆိပ္ 

ဆက္စပ္ေမးခြန္းမ်ား လႊတ္ေတာ္တြင္ပင္ ႏႈတ္ျဖင့္ႀကိဳးစားေျဖေပးရန္ 
မြန္လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ တုိက္တြန္း

ကမ္းသို႔ သေဘၤာဆိုက္ကပ္ရာတြင္ ကုန္ 
ပစၥည္းမ်ားႏွင့္ မီးေဘးလုံၿခံဳေရးအတြက္ 
စစ္ေဆးေရးအဖြဲ႕ ဖြဲ႕စည္းတာဝန္ေပးအပ္ 
ထားေၾကာင္း၊ ဆိပ္ကမ္းကပ္ခႏႈန္းထား 
သတ္မွတ္ေရးအဖြဲ႕ ဖြဲ႕စည္း၍ ညိႇႏိႈင္း 
ေဆာင္ရြက္ရန္ တာဝန္ေပးထားေၾကာင္း၊ 
ေစာင့္ၾကည့္ထိန္းေက်ာင္းရန္ ေဆာင္ရြက္ 
ထားေၾကာင္း ဦးထြန္းေဌးက ေျဖၾကားေပး 
ခဲ့သည္။  (ကုိးကား- ဟသၤာမီဒီယာ)

စက္တင္ဘာ ၃၀၊ ၂၀၁၇ 

ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္တြင္ 
ေမးခြန္းမ်ားျပန္လည္ေျဖၾကားရာမွာ အားရ 
ေက်နပ္စရာမရွိသျဖင့္ အေျပာင္းအလဲျဖစ္ 
လာရန္မရွိေၾကာင္းတုိင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္
စားလွယ္ ဦးေနမ်ဳိးေက်ာ္(ခ)ေနဘုန္းလတ္ 
(သဃၤန္းကြၽန္း-၁)က ဆိုသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ကုန္တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
ပၪၥမပံုမွန္အစည္းအေဝး အ႒မေန႔တြင္ 

ဦးေနဘုန္းလတ္မွ ၿမိဳ႕နယ္မ်ားတြင္ရွိေန 
သည့္ လမ္းက်ဴး၊ ေျမာင္းက်ဴးမ်ားကို နည္း 
လမ္းသစ္၊ အေတြးအေခၚသစ္မ်ားျဖင့္ ေျပ 
လည္ေအာင္ေျဖရွင္းေပးရန္ ေမးျမန္းတင္ျပ 
ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

စုေပါင္းစီမံခ်က္ေရးဆြဲ၍ ေျဖရွင္းရမည္ 
ျဖစ္ေၾကာင္း၊ ရွင္းလင္းေဆာင္ရြက္ဖို႔ 
အတြက္ YCDC အေနနဲ႔လြယ္ကူၿပီး ထပ္မံ 
မျဖစ္ေပၚေစေရးအတြက္ တာဝန္ယူ၊ တာ 
ဝန္ခံမႈလိုအပ္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း ရန္ကုန္ 

ၿမိဳ႕ေတာ္စည္ပင္သာယာေရးဝန္ႀကီး ဦး 
ေမာင္ေမာင္စုိးက ျပန္လည္ေျဖၾကားခ့ဲသည္။

''အရင္ေမးခြန္းေတြ ေျဖသြားတုန္းက 
လည္း အဲဒီအတိုင္းပဲ ဘာမွလုပ္ငန္းစဥ္မပါ 
ဘူး။ ဘယ္လိုလုပ္မယ္၊ ဘယ္လိုေဆာင္ရြက္ 
မယ္မပါတဲ႔အခါက်ေတာ့ အရင္အေဟာင္း 
ေတြပဲ လာေျဖတဲ႔အခါမွာ ဘာမွ Change 
ျဖစ္လာမွာမဟုတ္ဘူး""ဟု လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ဦးေနမ်ဳိးေက်ာ္(ခ)ေနဘုန္းလတ္  
ေျပာသည္။  (ကုိးကား- www.mizzimaburmese.com)

ေျဖၾကားမႈမ်ားမွာ အားရစရာမရွိေသာေၾကာင့္ အေျပာင္းအလဲျဖစ္ရန္မရွိဟုဆို

မြန္ျပည္နယ္ စိုက္ပ်ဳိးေမြးျမဴေရးႏွင့္

 ပို႔ေဆာင္ဆက္သြယ္ေရးဝန္ႀကီး ဦးထြန္းေဌး
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စက္တင္ဘာ ၂၉၊ ၂၀၁၇

တုိင္းအစိုးရခန္႔ပုိင္ခြင့္ရွိေသာ လစ္လပ္ 
ေနသည့္ ဝန္ထမ္းေနရာမ်ား မေကြးတိုင္း 
အစိုးရက အျမန္ဆံုးခန္႔အပ္ေရးအဆုိကို 
မေကြးတိုင္းလႊတ္ေတာ္က မွတ္တမ္းတင္ခဲ့ 
သည္။

မေကြးတိုင္းလႊတ္ေတာ္ ေျခာက္ႀကိမ္ 
ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္းအေဝးတြင္ မင္းတုန္း 
ၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္က အဆိုတင္သြင္းခဲ့ၿပီး တပ္မေတာ္ 
သား လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးက 
ေထာက္ခံသျဖင့္ စက္တင္ဘာ ၂၈ ရက္၌ 
ထပ္မံေဆြးေႏြးျခင္းျဖစ္သည္။

''သူ(တုိင္းအစုိးရ) ခန္႔ထားပိုင္ခြင့္ရွိတဲ့ 
ဌာနဆိုင္ရာ ဝန္ထမ္းေတြကို အျမန္ဆံုး 
တိုးခ်ဲ႕ခန္႔ထားေပးႏုိင္ရင္ အလုပ္အကိုင္ 
ရွားပါးမႈ အထိုက္အေလ်ာက္ ေျပလည္မွာ 
ျဖစ္သလို ဝန္ထမ္းအင္အား လံုေလာက္လာ 
တဲ့အတြက္ ဝန္ထမ္းတြလည္း လုပ္ငန္းခြင္ 
မွာ ေပ်ာ္ရႊင္ခ်မ္းေျမ့ၾကမွာျဖစ္လို႔ အဆို 
အျဖစ္တင္တာျဖစ္တယ္""ဟု ဦးေအးလိႈင္ဦး 

လစ္လပ္ဝန္ထမ္းေနရာမ်ား ခန္႔အပ္ေရးအဆို တုိင္းအစုိးရ 

အေကာင္အထည္ေဖာ္ရန္ အခက္အခဲရွိသျဖင့္ မွတ္တမ္းအျဖစ္သာ ထားရွိ

က ေျပာသည္။ 
''မေဆြးေႏြးမီကတည္းက တိုင္းလႊတ္ 

ေတာ္ဥကၠ႒ႀကီးက အဆုိနဲ႔ပတ္သက္ၿပီးေတာ့ 
တုိင္းအစိုးရအဖြဲ႕က အေကာင္အထည္ေဖာ္ 
ေပးဖို႔ အေျခအေန အေၾကာင္းေၾကာင္း 
ေၾကာင့္ အခက္အခဲရွိေနတယ္ေပါ့။ ဒါ 
ေၾကာင့္အဆိုကို မွတ္တမ္းအျဖစ္သာ ထား 
ရွိဖို႔ သေဘာတူပါသလား ေမးျမန္းပါတယ္။ 
ကြၽန္ေတာ္ကလည္း သေဘာတူလိုက္ 
တယ္။ ဒါေၾကာင့္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
အမ်ားစုက ေထာက္ခံေဆြးေႏြးၾကေပမယ့္ 
ဒီအဆိုကို မွတ္တမ္းအျဖစ္သာ ထားရွိတာ 
ျဖစ္ပါတယ္""ဟု အဆုိတင္သြင္းသူ မင္း 
တုန္းၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္က ေျပာသည္။ 

ႏိုင္ငံေတာ္ႏွင့္ ျပည္သူမ်ားအတြက္ 

အလြန္ေကာင္းမြန္ေသာ အဆိုျဖစ္ေသာ္ 
လည္း ဘ႑ာေရးအေျခအေနႏွင့္ ဖြံ႕ၿဖိဳးေရး 
လုပ္ငန္းမ်ားတြင္ အားသြန္ခြန္စိုက္ေဆာင္ 
ရြက္ေနရသျဖင့္ လစ္လပ္ဝန္ထမ္းေနရာ 
မ်ား အျမန္ဆံုးခန္႔အပ္ေရးအဆိုကို မွတ္ 
တမ္းအျဖစ္သာထားေစခ်င္ေၾကာင္း တိုင္း 
အစိုးရအဖြဲ႕ လူမႈေရးဝန္ႀကီးက ေျပာ 
သည္။

အစိုးရဌာနဆိုင္ရာအခ်ဳိ႕တြင္ အမွန္ 
တကယ္ခန္႔အပ္ရမည့္ အေရအတြက္၏ 
သံုးပံုတစ္ပံုခန္႔သာ ခန္႔အပ္ႏိုင္ေသာေၾကာင့္ 
ထပ္မံ ျဖည့္တင္းေပးရန္ ျပည္ေထာင္စု 
အစိုးရထံသို႔ တင္ျပေတာင္းခံထားေၾကာင္း 
၎ကေျဖၾကားသည္။ 

(ကုိးကား- 7daydaily)

သတင္းတုိ 

  ကခ်င္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ႏွင့္ကခ်င္ျပည္နယ္ (ျပည္သူ၊ အမ်ဳိးသား၊ ျပည္နယ္) လႊတ္ 
ေတာ္သုံးရပ္မွ ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၊ ဌာနဆုိင္ရာညႊန္ၾကားေရးမွဴးမ်ား ေတြ႕ဆံုေဆြးေႏြးပြဲ 
အခမ္းအနားကို စက္တင္ဘာ ၂၉ ရက္ေန႔က ကခ်င္ျပည္နယ္အစိုးရံုး ဆမားဒူ၀ါ ဆင္၀ါး 
ေနာ္ခန္းမတြင္ ေတြ႕ဆံုေဆြးေႏြးခဲ့ၾကသည္။ ယခုေတြ႕ဆုံမႈသည္ ကခ်င္ျပည္နယ္အစိုးရသစ္ 
လက္ထက္တြင္ ပထမဆံုးေတြ႕ဆံုျခင္းျဖစ္ၿပီး ေဒသတြင္းလုပ္ငန္းေဆာင္ရြက္မႈကိစၥရပ္မ်ား၊ 
မူးယစ္ျပႆနာမ်ား၊ ေျမလြတ္္ေျမ႐ိုင္းကိစၥ၊ သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ကိစၥရပ္မ်ား၊ တႏိုင္းေဒသ 
သို႔ ဆန္တင္ပို႔မႈျပႆနာမ်ားကို တင္ျပေဆြးေႏြးခဲ့ၾကၿပီး သက္ဆိုင္ရာ၀န္္ႀကီးမ်ားမွ ျပန္လည္ 
ေျဖၾကားရွင္းလင္းခဲ့သည္။ 
(ကိးုကား-ေက်ာ္ဦးေဖ့စ္ဘြတ္ခ္)

  မြန္ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားအတြက္ ဘတ္ဂ်က္စိစစ္သံုးသပ္ျခင္းဆိုင္ 
ရာ အလုပ္႐ံု ေဆြးေႏြးပြဲကို ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕၊ ေငြမိုးဟိုတယ္တြင္ စက္တင္ဘာလ ၁၉ ရက္က 
က်င္းပခဲ့သည္။ ေဆြးေႏြးပြဲတြင္ ဘတ္ဂ်က္အေၾကာင္း၊ ျပည္နယ္ႏွင့္တိုင္းေဒသႀကီးမ်ားတြင္ 
ျဖစ္ေပၚေနေသာ ဘတ္ဂ်က္အေလ့အက်င့္မ်ား၊ ျပည္နယ္ႏွင့္တိုင္းေဒသႀကီးမ်ားတြင္ ဘတ္ 
ဂ်က္ဟေနမႈမ်ားအေပၚ စိစစ္ျခင္း၊  ျပည္ေထာင္စုႏွင့္ ျပည္နယ္ၾကားျဖစ္ေနသည့္ ျပႆနာ 
မ်ားကို ေျဖရွင္းရမည့္အခ်က္မ်ားကို ေဆြးေႏြးခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။ 
(ကုိးကား- The Voice Daily) 



ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၄၀) 
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စက္တင္ဘာ ၂၉၊ ၂၀၁၇

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္က 
ရပ္နားရန္ အတည္ျပဳဆံုးျဖတ္ခဲ့ေသာ မံုရြာ 
၀ါႀကိတ္စက္႐ံုကိစၥကို ၀န္ႀကီးဌာနႏွင့္ 
ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈေကာ္မရွင္က ဆက္လက္လုပ္ 
ကိုင္ခြင့္ျပဳသည့္ကိစၥႏွင့္ပတ္သက္၍ အဆံုး 
အျဖတ္ခံယူရန္ ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတထံ 
တင္ျပထားေၾကာင္း တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးသန္းက ေျပာၾကားသည္။

စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္က 
မံုရြာၿမိဳ႕ ၀ါႀကိတ္စက္႐ံုကို စာခ်ဳပ္ပါစည္း 
ကမ္းခ်က္ခ်ဳိးေဖာက္သျဖင့္ ရပ္နားထားရန္ 
အဆုိကို တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ေဒၚေအာင္ၾကည္(မုံရြာ-၁)က 
တင္သြင္းရာ မတ္လ ၁၄ ရက္ေန႔၊ ဒုတိယ 
အႀကိမ္ စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ 
ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေ၀းက အတည္ျပဳ 
ေၾကာင္း ဆံုးျဖတ္ခဲ့သည္။ သို႔ေသာ္ စိုက္ 
ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရးႏွင့္ ဆည္ေျမာင္း၀န္ႀကီး 

ဌာနႏွင့္ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈေကာ္မတီတို႔က ယင္း 
စက္႐ံုကုိ ဆက္လက္လုပ္ကုိင္ခြင့္ျပဳသည့္ 
ကိစၥႏွင့္ပတ္သက္၍ ေနာက္ဆံုး အဆံုး 
အျဖတ္ရယူႏုိင္ရန္ ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတ႐ံုးသုိ႔ 
စက္တင္ဘာ ၁၅ ရက္က တင္ျပထား 
ေၾကာင္း ဦးသန္းကေျပာသည္။ ‘‘

''စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
က အဆိုကို အတည္ျပဳလိုက္တယ္။ ဒါေပမဲ့ 
လက္ရွိအေနအထားအရ အစိုးရအဖဲြ႕က 
တာ၀န္ယူၿပီး အေကာင္အထည္မေဖာ္ႏုိင္ 
တဲ့ အဆင့္ျဖစ္ေနတယ္။ အဲဒီအဆိုနဲ႔ပတ္ 
သက္ၿပီး လႊတ္ေတာ္ မွာ ကုမၸဏီငွားရမ္းတဲ့ 
စာခ်ဳပ္ပါ စည္းကမ္းခ်က္ေဖာက္ဖ်က္တဲ့ 
အတြက္ ႏုိင္ငံေတာ္ကေန ျပန္သိမ္းၿပီး 
ကုမၸဏီက စာခ်ဳပ္ပယ္ဖ်က္ေပးဖို႔ လႊတ္ 
ေတာ္က အတည္ျပဳလုိက္တယ္။ ဒါေပမဲ့ 
၀န္ႀကီးဌာနနဲ႔ ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈေကာ္မရွင္က 
စက္႐ံုကို ဆက္လက္လုပ္ကိုင္ခြင့္ျပဳခဲ့တဲ့ 
အတြက္ ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတထံ တင္ျပရျခင္း 
ျဖစ္ပါတယ္""ဟု ဦးသန္းက ေျပာသည္။

လက္ရွိေျမျပင္၌ ျဖစ္ေပၚေနေသာ 
အေနအထားကို ၀န္ႀကီးဌာနက မသိရွိဘဲ 
ကုမၸဏီဘက္ကတင္ျပခ်က္ျဖင့္ ေတာင္သူ 
လယ္သမားအက်ိဳးစီးပြားအတြက္ ၀ါႀကိတ္ 
စက္႐ံုကုိ ဆက္လက္လုပ္ ကိုင္ခြင့္ျပဳရန္ႏွင့္ 
ျမန္မာ့ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈေကာ္မရွင္က ကုမၸဏီ 
အား ဆက္လက္ေဆာင္ရြက္ခြင့္ျပဳသည့္စာ 
ကို ၾသဂုတ္အတြင္းက တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္သို႔ေပးပို႔ခဲ့ေၾကာင္း ဦးသန္းက ဆုိ 
သည္။

ယင္း၀ါႀကိတ္စက္႐ံုေျမ ေနရာသည္ ၉ 
ဒသမ ၇၈ ဧက က်ယ္၀န္းၿပီး ပင္မစက္႐ံု၊ 
ဂုိေဒါင္ပါ အေဆာက္အအံု ၃၄ လံုးကို 
၂၀၁၂ ဇူလိုင္ ၄ ရက္တြင္ လယ္ယာစုိက္ပ်ဳိး 
ေရးႏွင့္ ဆည္ေျမာင္း၀န္ႀကီးဌာန၊ စက္မႈ 
သီးႏွံဖံြ႕ၿဖိဳးေရးဦးစီးဌာန(႐ံုးခ်ဳပ္)က Thein 
Min Industry Group Co.,Ltd သုိ႔ 
ငွားရမ္းခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

(ကုိးကား- www.7daydaily.com)

စက္တင္ဘာ ၂၉၊ ၂၀၁၇

ကယားျပည္နယ္ တရားဥပေဒစိုးမိုး 
ေရးႏွင့္ တရားမွ်တမႈဆိုင္ရာ လုပ္ငန္းမ်ား 
ေပါင္းစပ္ညိႇႏႈိင္းေရးအဖြဲ႕ခြဲ၏ လုပ္ငန္း 
တာ၀န္မ်ားအား ရွင္းလင္းတင္ျပျခင္း 
အခမ္းအနားကို စက္တင္ဘာ ၂၈ ရက္ 
နံနက္တြင္ လိြဳင္ေကာ္ၿမိဳ႕ Famous Hotel 
တြင္ က်င္းပခဲ့သည္။

ရွင္းလင္းပြဲသို႔ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ဦးလွေထြး တက္ေရာက္ၿပီး လက္ရွိ 
တရားဥပေဒစိုးမိုးေရးတြင္ ေဖာက္ျပန္သူ 
အမ်ားစုမွာ ၀န္ထမ္းမ်ားသာျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
တရားဥပေဒစိုးမိုးေရးအဖြဲ႕အေနျဖင့္ လုပ္ 
ေပးႏိုင္ပါက သက္ေသအခ်က္အလက္မ်ား 
ေပးမည္ျဖစ္ၿပီး မလုပ္ေဆာင္ႏိုင္ပါက ႏိုင္ငံ 
ေတာ္၏အတိုင္ပင္ခံအား တိုင္ၾကားသြား 

မံုရြာ ၀ါႀကိတ္စက္႐ံုကိစၥကို ႏုိင္ငံေတာ္သမၼတထံ တင္ျပထားဟုဆုိ

မည္ျဖစ္ေၾကာင္း မိန္႔ခြန္းတြင္ ထည့္သြင္း 
ေျပာၾ ကားခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။

''လက္ရွိ တရားဥပေဒစိုးမိုးေရးမွာ 
ေဖာက္ျပန္ေနတာက ကြၽန္ေတာ္တုိ႔ ၀န္ထမ္း 
ေတြ မ်ားပါတယ္။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ သစ္ကိစၥ 
ဆိုလည္း တက္ေရာက္လာတဲ့ ပုဂၢိဳလ္ေတြ 
သိမွာပါ။ သစ္က သြားၾကားထိုးတံ မဟုတ္ 
ဘဲနဲ႔ တျခားျပည္နယ္ကိုေရာက္ေနတဲ့ ကိစၥ 
ေတြဟာ ဂိတ္ေတြအဆင့္ဆင့္ရွိၿပီးမွေရာက္ 
တဲ့ကိစၥေတြဟာ ဌာနဆိုင္ရာေတြ ပါပါ 
တယ္။ ကြၽန္ေတာ္ ဒီတရားဥပေဒစိုးမိုးေရး 
ကို ေျပာခ်င္တာကေတာ့ ကြၽန္ေတာ့္မွာ 
သက္ေသအေထာက္အထား အခိုင္အလံု 
ရွိပါတယ္။ ဒီကေန လုပ္ေပးႏိုင္မယ္ဆိုလို႔ရွိ 
ရင္ေတာ့ ကြၽန္ေတာ္တင္ေပးမယ္။ မလုပ္ 
ေပးႏိုင္ရင္ေတာ့ ကြၽန္ေတာ္က ႏိုင္ငံေတာ္ 
၏အတိုင္ပင္ခံကို တင္ေတာ့မယ္""ဟု 

ေျပာခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။
ထို႔ျပင္ တရားမ၀င္လုပ္ကိုင္ေနသူမ်ား 

၏ အဖြဲ႕အစည္းမွာ ႀကီးမားက်ယ္ျပန္႔လြန္း 
ၿပီး အားလံုးစုေပါင္း၍ ၀ိုင္းညာေနၾက 
ေၾကာင္း ထည့္သြင္းေျပာၾကားခဲ့သည္။

ကယားျပည္နယ္တြင္ အဓိက 
သယံဇာတျဖစ္ေသာ သစ္ႏွင့္ခဲသတၱဳမ်ားမွာ 
တရားမ၀င္ ထြက္ရွိေနျခင္းေၾကာင့္ အမွန္ 
တကယ္ အက်ဳိးစီးပြားျဖစ္သည့္ သူမ်ားမွာ 
ႏိုင္ငံျခားသားမ်ားသာျဖစ္ၿပီး ျပည္သူမ်ား 
မွာ မည္သည့္ ခံစားခြင့္မွ်မရွိေၾကာင္း သိရ 
သည္။

ရွင္းလင္းပြဲသို႔ တရားေရးဆိုင္ရာမွ 
တာ၀န္ရွိသူမ်ား၊ အစိုးရႏွင့္လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၊ အရပ္ဘက္အဖြဲ႕မ်ား 
တက္ေရာက္ေဆြးေႏြးခဲ့ၾကသည္။ 
(ကုိးကား-news-eleven.com)

ကယားျပည္နယ္ တရားဥပေဒစိုးမိုးေရးႏွင့္ တရားမွ်တမႈဆိုင္ရာလုပ္ငန္းမ်ား 
ေပါင္းစပ္ညိႇႏႈိင္းေရးအဖြဲ႕ခြဲ လုပ္ငန္းတာ၀န္မ်ား ရွင္းလင္းတင္ျပ


